
Zápis z veřejného zasedání č.2/2011 městského zastupitelstva města Miletín,
konaného ve Spolkovém domě v Miletíně dne 27.dubna 2011 od 18.00 hodin

Přítomni  :  M.Nosek,T.Hlavatý,M.Hlaváček,Zd.Filounek,  V.Hak,  O.Machačka,
R.Rais, B.Hak, T.Kožíšek,Zd. Paulus a A.Jirsáková

1/Zasedání zahájil  starosta města Nosek Miroslav s tím, že je přítomno všech
jedenáct  zastupitelů  a  zastupitelstvo je  tak usnášeni  schopné.  Zapisovatelkou
veřejného zasedání určil paní Blanku Šimkovou.

2. OZ  zvolilo  v  počtu  9  pro  návrhovou  komisi  ve  složení  Zd.  Paulus  a
Hlaváček M., 2 se zdrželi

3. OZ zvolilo  Ověřovatelé  zápisu a  to  9 hlasy  pro  ve složení  p.Kožíšek a
p.Machačka, dva se zdrželi hlasování

4. Schválení výsledků výběrové komise na dodavatele akce,,Soubor opatření
vedoucí  ke  snížení  energetické  náročnosti  budovy  školy  v  Miletíně.
Starosta  seznámil  s  výsledky  výběrové  komise,  kdy  na  prvním  místě
skončila  s  nejnižší  nabídkou  frima  VKV  Investing  s.r.o  Jaroměř,na
druhém  firma  Matex  HK  s.r.o,  třetí  firma  Ingbau  CZ  s.r.o.  Poslední
zájemce firma Marhold a.s byla vyřazena z důvodu, že v nabídce udal vyší
cenu  než  předpokládaná  veřejné  zakázky.  OZ souhlasí  s  rozhodnutím
výběrové komise a 11 hlasy pro odsouhlasilo jako dodavatele stavby firmu
VKV Investing s.r.o Jaroměř.

5. Starosta seznámil, že město bylo úspěšné se žádosti o bezúplatný převod
majetku  ve  vlastnictví  státu  a  to  vozidlo  Mulicar  M 2577  nákladní
automobil VIN 11616 od Policie České republiky. 11 pro.

6. Městská  knihovna  Miletín  byla  úspěšná  s  žádostí  o  dotaci  na  projekt
,,Změna knihovního systému Kp-winSQL 1.0 na systém Kp-win SQL 1.1.
OZ schválilo 11 hlasy pro přijetí dotace ve výši 11 000,- kč a OZ schválilo
vstřícnost k dotaci ve výši 5 020,- Kč – 11 hlasů pro.

7. Půjčka z Fondu FRB města Miletín. O půjčku žádají manželé Nedělovi ve
výši 10 000,- Kč na výměnu oken – 11 pro, půjčku z FRB města Miletín ve
výši 110 000,- Kč nájemníkovi bytu č.2 v domě č.p 100 v Miletíně, který je
ve vlastnictví města Miletín a to na výměnu oken,zateplení a plynofikaci
bytu pro 11 zastupitelů.

8. Prodej pozemků vše v k.ú města Miletín p.č. 53/3 zahrada o rozloze 19 m2-
11 pro,0 – proti,0-zdržel, p.č. 53/4 zahrada   o rozloze 17 m2, část pozemku
11-pro,0  –  proti,0  –  zdržel,  část  pozemku  p.č.216  zastavěná  plocha  a
nádvoří  11 – pro, 0 proti, 0 - zdržel, část pozemku p.č. 1287/3 – ostatní
komunikace  11- pro,0-proti,0 zdržel, pozemek p.č. 1285/9 jiná plocha o
výměře 31m2 – 11 pro,0-proti,0- zdržel pozemek p.č. 1276/6 ostatní plocha



o výměře 28 m2 -11 pro,0 – proti,0- zdržel, pozemek p.č. 1303/3 ostatní
komunikace o výměře 70 m2 -11 pro,0 - proti,0-zdržel část pozemku p.č.
1304/1 ostatní komunikace - 11 pro,0 proti, o-zdrželo a část pozemku p.č.
1419 ostatní komunikace  – 11 pro.0proti,0 zdrželo

9. Informace  o  dodatku  –  změna  veřejnoprávní  smlouvy  na  úseku
přestupkové  agendy  s  městem  Hořice  –  zvýšení  náklady  spojené  s
vyřizováním přestupků a to na 1 000,- Kč za každý vyřízený přestupek –
11 pro, 0- proti, 0-zdržel

10. Informace o žádost o příspěvek na provoz Cyklobusů – Hradec Králové –
Vrchlabí ve výši 3 000,- Kč – 11 pro,0 – zdržel, 0 – proti 

11. Starosta informoval, že dosloužilo kolo pro pečovatelku města Miletín a
podal návrh na uhrazení nákladů na pořízení nového kola ve výši 5 270,-
Kč, 11 pro, 0 – zdržel, 0 – proti 

12. Starosta informoval o nutnosti  podání žádosti na pečovatelskou službu
města Miletín z rozpočtu Královehradeckého kraje a to ve výši 70 000,-
Kč. 11 – pro,0-proti, 0-zdržel

13. Starosta informoval o vypracování přihlášky ,,Vesnice roku“ Pro podání
11- pro, 0-zdržel, 0 – proti.

14. Informace o přijetí dotace na akci Sčítání lidu v roce 2011 ve výši 4 887,-
Kč – 11 pro, 0 – zdržel, 0-proti

15. Diskuse
-  p.Mistr  zda  město  jedná  s  obcí  Rohoznice  ohledně  ulice  Jiřího  z
Poděbrad  u  bytovek  –  odpověď  Nosek  –  pan  starosta  Rohoznice  byl
informován, že ulice je v majetku a na katastru obce Rohoznice, záleží na
obci Rohoznice, zda pozemek městu Miletín prodá nebo převede, dokud
nebude pozemek v majetku města Miletín, nebude město a ani  nemůže
dávat jakékoliv investice do tohoto pozemku 
- p.Mistr – co zamýšlí město s pozemkem, který je také v této ulici a je v
majetku města – odpověď Nosek – je to pozemek v majetku města a tak se
o něho město také bude řádně starat
-  p.Mistr  –  proč  se  prodává  pozemek  v  ulici  Na  Parkáni  v  blízkosti
klášterních sklepů a nesmění město pozemek nad sklepy za jiný – odpověď
Nosek – město nevidí důvod mít ve vlastnictví města pozemky, které jsou
nad sklepy,  je  zde zahrádka  soukromých majitelů  a  nevidí  tedy město
důvod aby tyto pozemky byly v majetku města, k ničemu je potřebuje
- p.Mistr pro č nesmění město pozemky v ulici Jiráskova za pozemky, které
chce prodávat- odpověď Nosek – město nevidí důvod takto učinit
- p. Velichová – ředitelka školy má obavy, zda bude v moci školy uklidit
školu v letních prázdninách po malování celé školy – pouze dvě uklízečky
a  školník,  navrhuje,  aby  pomohlo  město  svými  pracovníky,-  odpověď
Nosek – pokud budeme moci, tak pomůžeme, - paní Sedlářová řekla, že by
mohly  také  uklízet  učitelky  školy,  -  paní  Malá  sdělila,  že  také,  když
malovali ve škole tak učitelský sbor pomohl, odpověď paní Velichové, že
toto nemůže učitelkám přikázat
- pan Malý – zda bude cesta ke koupališti zpevněna a opravena- odpověď



Nosek – ano,ihned jak bude dokončen přívod elektřiny na osvětlení hřiště
s umělým povrchem a nasvícení U-Rampy
- pan Poláček – zda by bylo možné ještě přidat koš na hřišti s umělým
povrchem a dále, že není zatím hřiště dovybaveno například objímkami
na  odbíjenou  –  odpověď  Nosek  –  hřiště  a  jeho  okolí  není  ještě  zcela
dokončeno- musíme k tomu přistupovat  jako k polotovaru – budou se
dodělávat chodníky,dětské hřiště,  osázení prostoru stromky, vybudování
zázemí  pro  nářadí,dovybavení  městským  mobiliářem  atd.  Chce  to
trp ělivost, nelze vše udělat najednou
- paní Sedlářová – o víkendu procházeli Miletínem účastníci turistického
pochodu Žižkův štít  a  dle jejich sdělení  nemá Miletín zájem o turisty-
neměli si kde sednout, byla uzavřená pivovarská zahrádka, Miletín nemá
žádný  propagační  materiál  –  odpověď  Nosek  –  lavičky  nebyly  z  toho
důvodu, že se vždy dávají až po pouti a letos vzhledem k tomu, že je pouť
déle byl Žižkův štít před poutí,přes to byly lavičky v obou čekárnách  a v
parčíku  u  obce,  co  se  týká  otevřených  podniků,  tak  byla  otevřena
cukrárna   Erben,  cukrárna  Laušman,restaurace  Sousedský  dům,
prodejna  potravin  Horáková,  prodejna  potravin  Jednota  a  dále
infocentrum  a  trafika  Mateřídouška  a  myslí  si,  že  je  to  na  Miletín
dostačující, zda má pivovarská zahrádka otevřeno nebo ne, je jenom jejich
záležitost,  dále  město  Miletín  vydává  v  současné  době  21  pohlednic  s
tématikou Miletína a navíc jsme ještě  vydali  pohlednice okolních obcí,
sami  si  vydáváme  informační  leták  k  naučné  stezce,  vydáváme  čestné
uznání za absolvování stezky, vydáváme turistickou známku, turistickou
kartu a navíc pro turisty funguje loni vybudované městem Infocentrum, je
pravda, že Miletín nemá v současné době informační skládačky, to se však
změní  a to  vzhledem k tomu,  že  díky  dotaci  přes  Podzvičinsko budou
skládačky týkající se Naučné stezky a Miletín sám si vydá skládačku o
Miletínu,- dále odpověděl pan Machačka, že je věcí pořadatele, když něco
pořádá, aby si  vše zařídil,  město  Miletín  nebylo  nijak informováno od
pořadatele a pořadatel také nesdělil žádné požadavky
- pan Kněžourek – proč vytýkáme paní Sedlářové, že se ozvala a dále řekl,
že nebylo  odpovězeno – pan Nosek sdělil,  že nikdo paní  Sedlářové nic
nevytkl, bylo pouze vysvětleno jak se věci mají a na věc bylo odpovězeno s
tím jaké budou provedeny nápravy – viz výše
-  pan  Kněžourek  –  zda  budou  provedeny  nějaké  úpravy  v  kempu,
poukázal na špatný stav chatiček, - Nosek ,ano stav chatiček je ve špatném
stavu a chatičky budou postupně  nahrazovány novými, v letošním roce
budou zakoupeny a instalovány celkem čtyři nové chatičky s tím, že každý
rok by se v tom mělo pokračovat
- paní Fridrichová – kdy se začne s přípravami v kempu a zda by nebylo
dobré  výsledky  hospodaření  v  kempu  a  na  koupališti  zveřejňovat  –
odpověď Nosek – v kempu se začne tak jako každý jiný rok včas a to tak,
aby byl kemp v provozu na 300 zatáček, co se týká zveřejňování výsledků
hospodaření, tak je zveřejňováno každý rok na úřední desce, na veřejném



zasedání a pan Hak doplnil, že bylo také zveřejněno v Sousedských listech
- paní Seifertová neustálý nepořádek okolo kontejnerů na tříděný odpad
na  křižovatce  ul.Palackého  a  Havlíčkova  a  to  díky  zejména  občanům
Rohoznice,  kteří  jsem  odpad  uskladňují  a  vzniká  tak  nepořádek  –
odpověď  Nosek –  kontejnery  se budou vyvážet  od příštího  pondělí  již
každý týden a bude zvažováno o posílení  místa,  město nemůže uhlídat
nepořádek okolo kontejnerů, snažíme se uklízet,ale záleží na každém z nás
zda budeme láhve sešlapávat, zda budeme vysypávat pytle, zda budeme
třídit  pouze to co do kontejneru patří,  zda budeme schopni  popřípadě
okřiknout toho, kdo dělá nepořádek, skutečně je všechno pouze v lidech
-  pan  Malý  –  špatný  stav  silnic  po  Miletíně  a  příjezdu do  Miletína  –
odpověď  Nosek – silnice patří  Královehradeckému kraji  a  spravuje  je
SÚS Královehradeckého  kraje  –  již  proběhlo  opakované  jednání,  byly
zaslány  opakované  stížnosti,  bylo  zveřejněno  v  denním  tisku,  bylo
zveřejněno v české televizi, byla uspořádána petice – výsledek je ten, že po
jednání se správci a majiteli dojde k celkové rekonstrukci silnice v celé šíři
a to od Meterologického sloupu na náměstí až před Bolechovi v ulici Jiřího
z Poděbrad a dále od zatáčky pod sokolovnou až po Foubíkovi, dále bude
provedena celková výměna asfaltového povrchu v ulci 10.května a to od
mostů až po autoservis Velich, ulice Komenského bude pouze opravena o
kompletní  rekonstrukci  bude  jednáno  v  příštích  letech  s
Královehradeckým krajem. 
- pan Jákl – neutěšený stav nánosů bahna pod mosty v ulici 10.května a
mezi  mosty  –  odpověď  –  již  byly  zaslány  stížnosti  na  všechny  možná
ministerstva včetně vlády ČR, bylo zahájeno správní řízení vodopravním
úřadem Hořice, bohužel však po odvolání celou věc kraj vrátil a v ěc byla
ukončena bezvýsledně, v současné době přišel písemný podmět od občana
Miletína  a  celá  věc  bude  opětovně  předána  Vodoprávnímu  úřadu  v
Hořicích

16. Usnesení  se  zastupitelstva  přečetl  pan  Martin  Hlaváček,  Usnesení
odsouhlaseno 11 pro,0 proti, 0 zdržel.
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